
漁船幹部船員執業證書申請書(外籍船員專用) 
Application Form for Practicing Certificate of Fishing Vessel Crew Officers (for foreign crew members only) 

 

受文者：農業部漁業署 

Recipient: Fisheries Agency, Ministry of Agriculture 

申請人全名 
Full name of applicant  

簽章： 

Signature: 貼照片處 

Place for pasting photos 

 幹部船員執業證書 
顯示名稱 

Displayed name of crew 

officers practice certificate 
(全名包含空格超過 13 字，請註明執業證書上姓名欄位預顯示之名字，其字數包含空格需 13 字以內。)  

(If the full name contains more than 13 words, please indicate the name to be displayed in the name field on the 

practicing certificate, and the number of words including the space must be less than 13 words.) 

出生年月日 
Date of birth (yyyy/mm/dd) 

 

護照號碼 
Passport No 

 

居留證號碼 
Residence permit No 

 

服務漁船船名 
Name of service fishing vessel 

 
漁業人姓名 

Fisherman's name 
 

漁船統一編號 
CT number 

 
連絡電話 

Phone Number 
 

申請類別(請勾選) 
Application category 

(Please tick the checkbox) 

（ ）新領 New issuance            （ ）期滿換發 Renewal upon expiration 

（ ）升級換發 Upgrade and renewal （ ）毀失、遺失補發 Damaged, lost and reissue 

（ ）更改基本資料 Change of basic information 

換領類級(請勾選) 
Renewal class level 

(Please tick the checkbox) 

（ ）一等船副 First level mate     （ ）二等船副 Second level mate 

（ ）一等輪機長 Chief engineer    （ ）一等大管輪 First-class second engineer officer 

（ ）一等管輪 First level engineer  （ ）二等輪機長 Second level chief engineer 

應附文件(請勾選) 
Documents to be attached 

(Please tick the checkbox) 

（ ）1.境內僱用(就業服務法)：居留證及聘僱許可函影本各 1份； 

Domestic employment (Employment Service Act):  

One copy of residence permits and employment authorization letter; 

      境外僱用(遠洋漁業條例)：護照及聘僱許可函影本各 1份。 

Overseas employment (Act for Distant Water Fisheries): 

One copy of passport and employment authorization letter 

（ ）2.最近一年內二吋半身正面脫帽照片 3張（一張貼於申請書、一張貼於體格檢查證明書）。 

Three 35×45 mm full-face, frontal photos without wearing a hat and was taken within the past year 

(Paste one on the application form and another on the physical examination certificate.) 

（ ）3.原領幹部船員執業證書正本（遺失者應填寫切結書；新領者不需檢附）。 

The original copy of the practicing certificate of the crew officers (Applicant who lost the certificate 

requires the affidavit. Applicant who applies for first certificate need not attach the certificate.) 

（ ）4.幹部船員專業訓練結業證書之證明文件正本 1份。 

One original copy of the certificate of completion of professional training for crew officer 

（ ）5.漁業人出具之工作證明書。 

Work certificate issued by fisherman 

（ ）6.經第 10條規定醫療機構所出具有效之合格漁船船員體格檢查證明書。 

A valid certificate of physical examination for qualified fishing vessel crew members issued by a 

medical institution stipulated in Article 10 

執業證書費 
Practicing certificate fee 

一等船副、一等輪機長申請新領、期滿換發或升級換發，新臺幣 250 元； 

一等船副、一等輪機長申請毀失、遺失補發或更改基本資料，新臺幣 125元。 

NT$250 for first level mates and chief engineer to apply for a new issuance, renewal upon expiration or upgrade;  

NT$125 for first level mates and chief engineer to apply for damage, lost reissue or change of basic information. 

二等船副、一等管輪、二等輪機長申請新領、期滿換發或升級換發，新臺幣 125元； 

二等船副、一等管輪、二等輪機長申請毀失、遺失補發或更改基本資料，新臺幣 63元。 
NT$125 for second level mate, first level engineer, and second level chief engineer to apply for a new issuance, 

renewal upon expiration or upgrade; NT$63 for second level mate, first level engineer, and second level chief 

engineer to apply for damage, lost reissue or change of basic information. 

  



切   結   書 

本人所有           幹部執業證書不慎遺失，現因辦理換發之需要，特立此切結書 

具結保證為憑。  此致 

農業部漁業署 

           立切結書人：           簽章： 

 

Affidavit 

I lost my                          Crew Officer Practicing Certificate by accident. Now due to the need to 

apply for a replacement, I hereby confirm the guarantee with this affidavit.  

Sincerely, 

 

Fisheries Agency, Ministry of Agriculture 

           person signing the affidavit:               (Signature) 

 

 

委   任   書 

委任人           為向農業部漁業署辦理漁船幹部船員執業證書換發手續， 

因事不能親自到場，特別委任           到場提出有關文件辦理前揭手續。 

           受任人：                  簽章： 

           國民身分證字號： 

           地  址： 

           電  話： 

 

中   華   民   國          年      月      日 

 

Power of Attorney 

In order to apply to Fisheries Agency, Ministry of Agriculture for the renewal of the fishing vessel crew officer’s 

practice certificate,                   , the appointer, was unable to be present in person due to private affairs, so                   

was specially appointed to submit relevant documents to go through the aforementioned formalities. 

           Signature of Assignee:             

           National identification card number：                        

           Address：                                                     

           Phone number：                     

 

Date: _________/_________/_________(yyyy/mm/dd) 


